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Geacht college, 
 
In het project ‘de Groene Loper’ * werken de gemeente, bewoners en ontwikkelende partijen samen 
om de wijk te voorzien in de behoefte aan meer groen. De eerste stap is het vergroenen van de 
pleinen. Daarna komt er op de ontwikkellocaties na herontwikkeling ook meer groen, in de vorm van 
bijvoorbeeld stadsparken en groene wandelpaden. Zo worden de Geuzenbuurt, de Electrobuurt en 
Kleine Driftbuurt steeds groener en komen er meer groene (wandel)verbindingen tussen de 
wijken. Er ontstaat als het ware een groene loper door het gebied.  
Het ontwikkelen van een groene loper is een grote uitdaging en slaagt alleen als ontwikkelende 
partijen, bewoners en gemeente nauw samenwerken en alle partijen bijdragen. Ook leden van de 
werkgroep ‘Groene Loper’, bestaand uit betrokken bewoners die de wijk graag willen vergroenen,  
sluiten regelmatig aan bij sessies.  
 
De inmiddels gerealiseerde groene pleintjes Ampèrestraat, Kleine Drift, J.P Thijsseplein zijn een 
voorbeeld. Enkele andere zijn nog in uitvoering of voorbereiding. 
 

 

In de collegebrief Stand van Zaken Groene Loper 1221 (T24-015) d.d. 29 febr. wordt vermeld dat er 
nog 8 ton aan geld over is. 

https://1221.hilversum.nl/PageByID.aspx?sectionID=235730&contentPageID=2403149


Wij lezen: 

Het meest logisch lijkt het om hiervoor in eerste instantie te onderzoeken of dit kan worden gebruikt 
voor Liebergerweg en het Spoorpark. Het spoorpark (langs het spoor tussen Oosterengweg en 
Station) is een logische bestemming, omdat hiermee een samenhangend gebied ontstaat, als 
onderdeel van de beoogde Groene Loper. De planvorming hiervoor moet nog starten en hiervoor zal 
te zijner tijd een apart raadsvoorstel worden aangeboden zodat de raad het ontwerp kan vaststellen 
en de raad kan besluiten het investeringskrediet vrij te geven. Uiteraard zal bij het opstellen van het 
ontwerp de omgeving, bestaande uit zowel direct omwonenden als leden van de werkgroep Groene 
Loper, worden betrokken. 

Met het Stedenbouwkundig Plan Bruisend Hart wordt ook invulling gegeven aan het versterken van 
de Groene Loper in 1221. We verwachten het raadsvoorstel voor het vaststellen van het 
stedenbouwkundig plan Bruisend Hart voor de zomer 2024 aan u aan te bieden. Het versterken van 
de groene infrastructuur in 1221 is nodig om bij te dragen aan ruimte voor klimaatadaptatie, groen 
en biodiversiteit en ruimte voor spelen, bewegen en ontmoeten. Het project de groene loper versterkt 
de wijk 1221.  

Vraag1. Klopt het dat het uitrollen van de Groene Loper enkel is gebonden aan de 6 pleinen en de 
ontwikkellokaties?  

Vraag 2. Zo ja, waar is dan de samenhang, de groene verbinding, zoals afgesproken in de 
Gebiedsagenda 1221 (de Groene Loper)  tussen de Geuzenbuurt, Electrobuurt en Kleine Driftbuurt? 

Vraag 3. U bent nog niet klaar met uitrollen van de Groene Loper*. Heeft u naast deze € 800.000 
voor deze resterende werkzaamheden budget gereserveerd? 

Vraag 4. Wie vindt en waarom dat het inzetten van deze 8 ton het meest logisch is voor de 
Liebergerweg en de groenstrook 'Spoorpark'? 

Vraag 5. Hoe zijn de werkgroep Groene Loper, de inwoners en bedrijven (o.a. IFF) geraadpleegd en 
betrokken bij deze voorgestelde ontwikkeling? 

Vraag 6. Welke invloed heeft het realiseren, temporiseren of afblazen van bouwplannen op de 
ambitie om te vergroenen en de uitvoering daarvan?  

Bouwwerkzaamheden bij Veneta vernielen mogelijk de groenstrook ‘’spoorpark’’. Wachten met 
vergroenen totdat alle bouwprojecten zijn uitgevoerd kan erg lang gaan duren. 

Vraag 7. Is uw planning erop gericht om eerst te bouwen of eerst te vergroenen?  

Het door u vermelde  ‘’spoorpark’’ ligt niet centraal in de wijk, relatief weinig inwoners zullen 
daarom dit groen gebruiken of van het uitzicht erop genieten. Vermoedelijk wordt het meer een 
fietsroute dan een groen recreatief verblijfsgebied.  

Vraag 8. Is inmiddels meer duidelijk over de groenvoorziening binnen de ontwikkellocatie 
Hunkemöller zelf?  
 
Vraag 9. Is het vanuit het oogpunt van participatie alvorens tot een ontwerp voor een locatie te 
komen, niet beter wanneer het college aan de werkgroep Groene Loper vraagt welke locaties volgens 
de werkgroep het meest in aanmerking komen voor vergroening? 

Omwonenden van de locatie hoek Kleine Drift (zie foto) hebben meermaals gevraagd om 
vergroening. 



 
(foto bron Google) 

Vraag 10. Heeft u ook gedacht aan deze driehoek  (zie foto) op de hoek van de Kleine Drift? 

U noemt in dezelfde raadsinformatie brief het Bruisend Hart.  

Vraag 11. Gaat u uit die 8 ton ook geld uitgeven aan het Bruisend Hart? 

 

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet, 

Carolien Jansson 

Democraten Hilversum 

 

* website https://1221.hilversum.nl/ 
 

https://1221.hilversum.nl/

	 
	Vragen ex Art. 41 RvO
	d.d. 27-3-2024
	Geacht college,


